
PROTOKÓŁ Nr XVI / 08 
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
 odbytej w dniu 24 kwietnia 2008r. 

 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200,  zakończono o godz. 1500 . 
 
I.  Obecność 
Ustawowy skład Rady Powiatu - 18 radnych (po rezygnacji Pana Danilewskiego) 
 
Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad - 16 radnych. 
 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
  
W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski 
2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego 
3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu, 
4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu 

 
oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
 
Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 lutego 2008 r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za 

rok 2007: 
a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
b) stanowiska Komisji stałych. 

4. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu 
Goleniowskiego: 
a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
b) stanowiska Komisji stałych. 

5. Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2007: 
a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
b) stanowiska Komisji stałych. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2007r.                   
i udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowisko Komisji Rewizyjnej, 
c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d) stanowiska pozostałych Komisji, 
e) stanowiska Klubów Radnych i radnych, 
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f) dyskusja, 
g) głosowanie nad Sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 

2007 r. 
h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w 

Goleniowie. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 
b) ustalenia zasad i trybu korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, 
c) określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców za pobyt 

dziecka w rodzinie zastępczej oraz osoby pełnoletniej, do czasu ukończenia szkoły, w 
której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem pełnoletności, 

d) określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców dziecka, 
osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także opiekunów prawnych lub kuratorów, w 
przypadku gdy dysponują dochodami dziecka z opłat za pobyt w całodobowej 
placówce opiekuńczo – wychowawczej dziecka lub osoby pełnoletniej, do czasu 
ukończenia szkoły, w której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem pełnoletności, 

e) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu, 

f) zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład powiatowego zasobu 
mieszkaniowego, 

g) zatwierdzenia projektu planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki 
Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 r., 

h) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, 
które nie wygasają z upływem 2007 r., 

i) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 r., 

j) powołania Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, 
k) likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Goleniowie wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, 
l) udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, 
m) stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie w zakresie 

ubiegania się o dofinansowanie z tytułu  projektów realizowanych w ramach 
programów operacyjnych  w 2008r. umożliwiających uzyskanie środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 

n) rozpatrzenia skargi (p. Bobryk), 
o) rozpatrzenia skargi (p. Ciborek). 

8. Blok informacyjny: 
                   a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,  
                   b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
III. Przebieg obrad. 
 
Ad. 1a. 
Przewodniczący W. Kaleczyc otworzył obrady XVI sesji Rady Powiatu, powitał radnych, 
Starostę i Wicestarostę oraz wszystkich zebranych, a następnie stwierdził w oparciu  
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o listę obecności, że obecnych jest 16 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 
Ad.1.b.  
Prowadzący obrady W. Kaleczyc przedstawił porządek obrad, stanowiący zał. nr 3 do 
protokołu i zwrócił się do zebranych o ewentualne propozycje zmian do przedstawionego 
porządku obrad.  
 
 
Starosta Goleniowski T. Stanisławski w imieniu Zarządu Powiatu zaproponował zmianę 
porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał:  
- projektu uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłyh w 

Goleniowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie,  jako 
punkt 7k  który w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie, w obecności 16 radnych, 

- projektu uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008r. 
dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie , 
jako punkt 7l, który w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie, w obecności 16 radnych, 

- projektu uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu w 
Goleniowie w zakresie ubiegania się o dofinansowanie z tytułu projektów realizowanych 

w ramach programów operacyjnych w 2008r. umożliwiających uzyskanie środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, jako punkt 7m, który w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas wniósł o uzupełnienie porządku obrad  
o:  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Leokadii Bobryk jako punkt 7n, który 
w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie, w obecności 16 radnych oraz w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pani Moniki Ciborek jako punkt 7o, który również w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
  
Radny M. Bździuch zaproponował, aby pkt 7a podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego przegłosować w pierwszej kolejności zaraz po ustaleniu porządku obrad 
sesji. Wniosek radnego przyjęto jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
  
O godz. 1215 na salę obrad przybył radny Z. Heland, stan Rady –17. 
 
Ad.1.c. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XV sesji Rady 
Powiatu, odbytej w dniu 28 lutego 2008 r., był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a 
następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu? 
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie powyższego protokołu. 
 
W wyniku głosowania za przyjęciem Protokołu z XV sesji, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych. 
 
 
 
Ad. 7a 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu stanowiący zał. nr  4 do protokołu. Poinformował, że Pan Artur 
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Danielewski zatrudniony został z dniem 1 kwietnia na stanowisku Zastępcy Burmistrza 
Nowogardu. W związku z powyższym musiał złożyć rezygnację z funkcji radnego. 
 
Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej – radny M. Guzikiewicz podziękował Panu 
Arturowi Danielewskiemu za pracę w Radzie Powiatu. 
 
Starosta T. Stanisławski złożył podziękowania Panu Danielewskiemu w imieniu Zarządu 
Powiatu. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy dwóch głosach wstrzymujących się  podjęto uchwałę w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu, w obecności 17 radnych. 
 
O głos poprosił Pan A. Danielewski, który serdecznie podziękował za współpracę  z Radnym 
J. Bednarzem w ramach Komisji Oświaty. Z uznaniem wyraził się o Naczelniku Wydziału 
Oświaty chwaląc za dobrze przygotowywane materiały na posiedzenia Komisji Oświaty. 
Podziękował również za dobrą współprace z pracownikami Starostwa oraz z kierownikami 
jednostek organizacyjnych powiatu.  
 
UCHWAŁA NR XVI / 158/ 08 stanowi zał. nr 5  do protokołu. 
 
Ad.2. 
Radny J. Bednarz zwrócił się do Starosty w sprawie przewidywanych podwyżek płac dla 
pracowników Starostwa. Zaproponował, aby przy udziale radnych dokonać przeglądu 
kadrowego i po przeglądzie dać podwyżkę ściśle powiązaną z wynikami pracy. Wysokość 
podwyżki skorelowana z osiągnięciami pracownika powinna być dla niego satysfakcjonująca.  
 
Radny W. Tunkiewicz poinformował, że z odpowiedzi którą uzyskał na zadaną interpelację 
na poprzedniej sesji właściwie nic nie wynika. Odpowiedź taką otrzymuje od poprzedniej 
kadencji. Pytam konkretnie, kontynuował, kiedy zostanie dokonana wycinka zagrażających 
bezpieczeństwu drzew na drodze powiatowej Wyszomierz-Długołęka w gm. Nowogard? 
 
Radna G. Rybicka zawnioskowała o zamontowanie kotar w szatniach z przeznaczeniem dla 
osób niepełnosprawnych  korzystających z naszego basenu. Osoby niepełnosprawne czują się 
skrępowane w przebieralni i możliwość pójścia za kotarę znacznie poprawi ich komfort. 
Radna Rybicka zadała też pytanie kto jest właścicielem nieruchomości, na której urządzony 
został parking blokowy przy ul. Piastowskiej 24 w Goleniowie. Obecnie parking ten jest 
zastawiony i zatarasowany przez jednego z mieszkańców, który uważa go za własny 
uniemożliwiając korzystanie z niego innym. 
 
Radny Cz. Siwek zgłosił następujące interpelacje:  
- dwa miesiące temu zadałem pytanie czy nie ma konfliktu z prawem w sytuacji kiedy 
nadzorujący jednostkę powiatową pracownik Starostwa jest w niej zatrudniony. Do dnia 
dzisiejszego nie otrzymałem odpowiedzi. Ponawiam więc to pytanie. 
- w Biurze Rady i Zarządu Powiatu często znajduje się dla radnych w ich skrzynkach 
korespondencja. Z uwagi na rzadkość odbywanych w tej kadencji posiedzeń (zarówno 
Komisji jak i sesji) radny otrzymuje często pocztę już po terminie jej ważności. Należy pocztę 
odbierać i informować radnych o tym, że jest ona im przekazana. 
- radny zwrócił uwagę na bardzo jego zdaniem przeładowany porządek sesji. Zdaniem 
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radnego działanie takie jest celowe aby „zamydlić” dyskusję nad przedstawianymi przez 
Zarząd materiałami. Zawnioskował, aby wzorem pierwszej i drugiej kadencji sesje odbywały 
się co miesiąc. 
 
Radny M. Kołodziejek zawnioskował o pilne wyremontowanie drogi Kępy-Różyca (załatanie 
w drodze dziur)  oraz wycięcie gałęzi spadających na jezdnię.  
 
Radny Z. Heland zgłosił interpelacje:  
- udzielenia odpowiedzi jakie to pomiary dokonywane są obecnie na drodze Świerczewo-
Nowogard, 
- zawnioskował o ustawienie lustra na skrzyżowaniu w Strzelewie gm. Nowogard w 
bezpośrednim sąsiedztwie Kościoła. Na przedmiotowym skrzyżowaniu jest bardzo 
ograniczona widoczność i w ostatnim czasie doszło tam do kilku stłuczek. Lustro wydatnie 
poprawi bezpieczeństwo użytkowników drogi. 
- zawnioskował o pilne przystąpienie do wycinki drzew – topoli zagrażających 
użytkownikom drogi  Nowogard-Świerczewo. 
 
Ad.3.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące sprawozdania z działalności Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów za rok 2007 przedstawił Starosta. Stanowisko stanowi zał. nr 6  do protokołu.  
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2007 stanowi zał. 
nr  7  do protokołu. 
 
Ad.3.b. 
Wszystkie stałe Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Radny J. Bednarz zwrócił uwagę, że działalność Rzecznika, aczkolwiek pożyteczna, jest już 
ostatecznością. Rzecznik „gasi pożar” a należy wcześniej przeciwdziałać 
nieprawidłowościom na tym polu. Dlatego zawnioskował o podjęcie działań 
ukierunkowanych na uruchomienie ponowne bezpłatnych przyjęć interesantów przez radców 
pranych działających w ramach wolontariatu. 
 
Starosta wyjaśnił, że sukcesywnie występujemy ze Starostwa do przedmiotowego 
Stowarzyszenia w Szczecinie z wnioskiem o oddelegowanie prawników w celu udzielania 
bezpłatnych porad naszym mieszkańców. Chwilowe braki personalne w Stowarzyszeniu 
uniemożliwiają reaktywowanie tej działalności. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2007. 
 
Ad.4.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące sprawozdania z realizacji Powiatowego Planu 
Gospodarki Odpadami przedstawił Starosta. Stanowisko stanowi zał. nr  8  do protokołu. . 
 
Sprawozdania z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami stanowi zał. nr  9  do 
protokołu. 
 
Ad.4.b. 
Wszystkie stałe Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
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Radny W. Tunkiewicz zwrócił uwagę, że przedstawiony materiał trudno nazwać 
sprawozdaniem. Przedstawione dane są spóźnione. Dzisiaj mówimy o roku 2006. Co prawda 
sprawozdanie zostało zrobione zgodnie z ministerialnymi wytycznymi to jednak nic nie 
wnosi. Należy zawnioskować o zmianę formy sprawozdania tak aby realnie odzwierciedlało 
ono stan faktyczny. 
 
Radny J. Bednarz zwrócił uwagę, że realizując tak ważny Plan popełnia się również błędy. 
Przykładem tego może być zła lokalizacja (garaże przy ul. Przestrzennej) pojemników na 
odpady wielkogabarytowe. Pojemniki zapełniają się szybko co świadczy o celkowości ich 
ustawienia jednak ich lokalizacji w sąsiedztwie dużego osiedla powoduje permanentne jego 
zaśmiecanie.  
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
sprawozdanie z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami 
 
Ad.5.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i 
wykorzystania środków finansowych Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 
2007 przedstawił Starosta. Stanowisko stanowi zał. nr 10    do protokołu. . 
 
Sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2007 stanowi zał. nr  11 do protokołu. 
 
Ad.5.b. 
Wszystkie stałe Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Radna G. Rybicka poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych wizytowała Warsztaty w 
Nowogardzie. Komisja pozytywnie oceniła ich działalność chociaż były drobne uwagi  do 
działań Warsztatów w zakresie pozyskiwania dodatkowych pozabudżetowych środków.  
 
Radny Z. Heland również z dużym uznaniem wyraził się o działalności Warsztatów. 
Poinformował, że jest częstym gościem tej instytucji i widzi na o dzień jak ważne zadanie 
odgrywają Warsztaty dla osób niepełnosprawnych. Często są jedyną możliwością kontaktu 
tych osób ze światem zewnętrznym.  
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2007 
 
Ad.6.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu do sprawozdania z realizacji budżetu Powiatu Goleniowskiego 
za rok 2007 przedstawił Starosta. Stanowisko stanowi zał. nr 12   do protokołu.  
 
Sprawozdania z realizacji budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2007 rok wraz z 
autopoprawką Zarządu stanowi zał. nr  13 i 14  do protokołu. 
 
Ad.6.b. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas poinformował, że Komisja kontrolowała 
działalność Zarządu Powiatu 10 kwietnia br.  Wyniki tej kontroli zostały omówione 
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oddzielnie. Komisja oceniła działania Zarządu pozytywnie i wystąpiła z wnioskiem do Rady 
o udzielenie Zarządowi absolutorium.  
 
Ad. 6.c. 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie do wniosku Komisji Rewizyjnej 
odczytał Starosta. 
Opinia stanowi zał. nr  15  do protokołu.  
 
Ad.6.d. 
Pozostałe  stałe Komisje Rady Powiatu (Budżetu i Infrastruktury, Sprawa Społecznych i 
Oświaty) pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad.6.e. 
W imieniu Klubu Radnych Lewica i Demokraci głos zabrał Cz. Siwek. Stwierdził, że 
wykonanie budżetu jest prawidłowe. Nie ma do tego wykonania większych uwag.  Jest to 
wynikiem dobrej pracy Skarbnika i ludzi, którymi kieruje. Jest natomiast szereg zastrzeżeń do 
działań administracyjnych Zarządu, i tak: 
1.   Stawianie na ludzi niedoświadczonych. 
2.  Udzielane odpowiedzi na interpelacje są lakoniczne, nic nie wnoszące, udzielanie często 
po terminie. 
3. Przeprowadzona reorganizacja w Starostwie nie jest zgodna z potrzebami a jest 
reorganizacją dla sprawy. Są to pochopne działania nic nie wnoszące. Nieliczenie się ze 
zdaniem doświadczonych radnych, którzy chętnie służyliby swoją wiedzą. 
4. Brak zasadności wydatkowania większości środków w Wydziale Rozwoju, Promocji i 
Inwestycji. Wydatkowanie pieniędzy na rzeczy zbędne. 
5. Przygotowywane przez Zarząd projekty uchwał oderwane od rzeczywistości. 
6. Przerost zatrudnienia w niektórych Wydziałach (preferowanych prze Starostę) w innych 
zaś stosunkowa za mała obsada, a przecież efektywność zatrudnienia musi łączyć się z 
efektywnością w pracy. 
Radny Cz. Siwek przywołał incydent z poprzedniego roku kiedy nieżyjący Radny Z. Siepka 
złożył rezygnację z członkowstwa w Zarządzie Powiatu motywując swoją decyzję 
niemożnością współpracy dla dobra mieszkańców powiatu ze Starostą. Zdaniem radnego Cz. 
Siwka już wtedy były popełniane  błędy w administrowaniu powiatem. 
 
W imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego głos zabrała G. Rybicka. 
Poinformowała, że Klub pozytywnie ocenił działalność Zarządu Powiatu i wykonanie budżetu 
Powiatu Goleniowskiego za 2007 rok. Wyraziła głębokie niezadowolenie z powodu 
przywołania przez radnego Cz. Siwka pomięci naszego zmarłego Kolegi Zygmunta Siepki i 
wykorzystanie dobrego jego imienia w niecnych celach (krytyki Zarządu). 
 
W imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej radny M. Guzikiewicz podziękował 
wszystkim radnym z zaangażowanie w pracy w roku poprzednim wyrażając również 
pozytywną opinię w imieniu Klubu do działalności Zarządu i sprawozdania z wykonania 
budżetu. 
 
Ad.6.f. 
Radny W. Tunkiewicz stwierdził, że Cz. Siwek w swoim wystąpieniu mówił o rzeczach, które 
powinny zostać powiedziane pod adresem poprzedniego Zarządu działającego pod 
przewodnictwem J. Jabłońskiego. Osobiście radny W. Tunkiewicz życzy obecnemu 
Zarządowi powodzenia w pracy i determinacji w realizacji zamierzonych sobie celów. 
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Radny J. Korkosz stwierdził, że ceni sobie doświadczenie i wiedzę kolegi Siwka ale jest 
bardzo rozczarowany jego wystąpieniem. Osobiście radny stwierdził, że nie będzie ślepo 
słuchał starszych kolegów. Można z nimi dyskutować, można polemizować ale nie ślepo 
słuchać. Osobiście byłem, stwierdził, wrogiem jakichkolwiek zmian w Starostwie ale widzę, 
że zmiana na stanowisku Skarbnika była z duża korzyścią dla nas.  
 
Radny Z. Heland stwierdził, że w jego opinii poprzedni Zarząd również pracował dobrze 
jednak nie zdążył zrealizować wszystkich zamierzonych sobie celów. Wyraził duże  swoje 
uznanie co do pracy obecnego Zarządu. 
 
Ad.6.g. 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2007 rok. 
 
Ad.6.h. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że przedłożono projekt uchwały 
w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w Goleniowie, stanowiący zał. nr 16    
do protokołu. 
W wyniku przeprowadzenia jawnego głosowania za udzieleniem absolutorium dla Zarządu 
Powiatu w Goleniowie za 2007 r. Rada głosowała jednogłośnie,  w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XVI/159/08 stanowi zał. nr  17  do protokołu. 
 
Godzina 13.20 Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Wznowienie obrad godz, 13.35. 
 
Ad.7.b. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania ze stołówek szkolnych 
zorganizowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, stanowiący zał. nr 18 
do protokołu przedstawił Starosta, 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania 
ze stołówek szkolnych organizowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 160 / 08 stanowi zał. nr   19  do protokołu. 
 
Ad.7.c. 
Projekt uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 
rodziców za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej oraz osoby pełnoletniej, do czasu ukończenia 

szkoły, w której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem pełnoletności, stanowiący zał. nr 20  
do protokołu przedstawił Starosta, 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia warunków częściowego 
lub całkowitego zwalniania rodziców za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej oraz osoby 

pełnoletniej, do czasu ukończenia szkoły, w której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem 

pełnoletności,, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 161 / 08 stanowi zał. nr   21   do protokołu. 
 
Ad.7.d. 
Projekt uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 
rodziców dziecka, osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także opiekunów prawnych lub 

kuratorów, w przypadku gdy dysponują dochodami dziecka z opłat za pobyt w całodobowej 

placówce opiekuńczo-wychowaczej dziecka lub osoby pełnoletniej, do czasu ukończenia 

szkoły, w której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem pełnoletności, stanowiący zał. nr 22  
do protokołu przedstawił Starosta, 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia warunków częściowego 
lub całkowitego zwalniania rodziców dziecka, osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także 

opiekunów prawnych lub kuratorów, w przypadku gdy dysponują dochodami dziecka z opłat 

za pobyt w całodobowej placówce opiekuńczo-wychowaczej dziecka lub osoby pełnoletniej, 

do czasu ukończenia szkoły, w której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem pełnoletności Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 162 / 08 stanowi zał. nr   23   do protokołu. 
 
Ad.7.e. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego 
zarządu do nieruchomości stanowiących własność Powiatu, stanowiący zał. nr 24  
do protokołu przedstawił Starosta, 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Radny J. Bednarz zawnioskował aby każdorazowo do uchwał tego typu dołączać mapkę 
geodezyjną z uwidocznioną nieruchomością. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 
o wygaszenie trwałego zarządu do nieruchomości stanowiących własność Powiatu, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 163 / 08 stanowi zał. nr  25  do protokołu. 
 
Ad.7.f. 
Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
powiatowego zasobu mieszkaniowego, stanowiący zał. nr 26 do protokołu przedstawił 
Starosta. Poinformował, że obecnie w zasobie mamy 28 mieszkań w tym 10 w trwałym 
zarządzie (jednostki organizacyjnej powiatu). Cyklicznie raz na pół roku występujemy jako 
Starostwo do najemców z propozycją odsprzedania im lokali na zasadach preferencyjnych. 
Ostatnie wystąpienie w tej sprawie miało miejsce w lutym br. 
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Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład powiatowego zasobu mieszkaniowego, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 164 / 08 stanowi zał. nr  27   do protokołu. 
 
Ad.7.g. 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego powiatowego funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 r., stanowiący zał. nr 28 do 
protokołu przedstawił Starosta.  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu 
finansowego powiatowego funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 

2008 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 165 / 08 stanowi zał. nr   29   do protokołu. 
 
Ad.7.h. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu 
Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2007 r., stanowiący zał. nr 30  do protokołu 
przedstawił Starosta.  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2007 r., Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 166 / 08 stanowi zał. nr   31  do protokołu. 
 
Ad.7.i. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 r., ze 
zgłoszoną przez Zarząd autopoprawką stanowiące zał. nr 32  do protokołu przedstawił 
Starosta.  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Radny  W. Tunkiewicz zadał pytanie jak została podzielona nadwyżka budżetowa? 
 
Skarbnik Powiatu poinformował, że Zarząd Powiatu nie przedstawił jeszcze propozycji 
podziału tej nadwyżki. Jedynie z kwoty tej 50 tys. zł zostanie przeznaczone jako kapitał 
założycielski dla nowopowstałej Spółki prawa handlowego. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2008 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 167 / 08 stanowi zał. nr   33  do protokołu. 
 
Ad.7.j. 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia przez Powiat Goleniowski Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością pod nazwą „FALA” Sp. z o. o w Goleniowie, stanowiący zał. nr 34   do 
protokołu przedstawił Starosta. W imieniu Zarządu Powiatu zaproponował nowe brzmienie § 
4 ust. 1: „§ 4 ust. 1. Powiat Goleniowski w Spółce reprezentuje Przewodniczący Zarządu lub 
inny Członek Zarządu wskazany przez Zarząd Powiatu” oraz dopisanie ust.3 w brzmieniu: „3. 
Przed powołaniem Spółki zobowiązuje się Zarząd Powiatu do przedstawienia Radzie Powiatu 
projektu umowy oraz planu finansowo-rzeczowego funkcjonowania Spółki.”. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały wraz z wniesionymi 
poprawkami. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie utworzenia przez Powiat 
Goleniowski Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą „FALA” Sp. z o. o w 

Goleniowie, wraz ze zgłoszonymi poprawkami Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 168 / 08 stanowi zał. nr  35    do protokołu. 
 
Ad.7.k. 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Goleniowie, uchylenia uchwały w sprawie założenia Szkoły policealnej w Goleniowie oraz 

rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, z siedzibą w Goleniowie, ul. 

Niepodległości 1, stanowiący zał. nr 36   do protokołu przedstawił Starosta. W imieniu 
Zarządu Powiatu zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na 
wykreśleniu w § 1 ustępów: 2, 3 i 4. Zmiana ta pozwoli na zachowanie dotychczasowej 
nazwy jednostki tj. Zespołu. 
 
Na posiedzeniach Komisji projekt uchwały nie był omawiany.  
 
Radny J. Bednarz zapytał o opinię Powiatowej Rady Oświatowej w tej sprawie.  
 
Opinii nie ma gdyż projekt uchwały z uwagi na późne dotarcie do nas opinii Kuratora został 
przygotowany tuż przed posiedzeniem sesji. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały o zmienionym tytule w konsekwencji 
zaproponowanej poprawki: w  sprawie  likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
w Goleniowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 169 / 08 stanowi zał. nr  37   do protokołu. 
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Ad.7.l. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 r. dotacji 
celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, stanowiący zał. 
nr  38  do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
Radny J. Bednarz zadał pytanie jaka jest opinia w tej kwestii Rady Społecznej SPSP w 
Goleniowie. 
 
Starosta odpowiedział, że Rada Społeczna zbiera się na swoim posiedzeniu  w dniu 28 bm. i 
wtedy uchwała ta zostanie zaopiniowana. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2008 r. dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 170 / 08 stanowi zał. nr   39  do protokołu. 
 
Ad.7.m. 
Projekt uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu w 
Goleniowie w zakresie ubiegania się o dofinansowanie z tytułu projektów realizowanych w 

ramach programów operacyjnych w 2008 r. umożliwiających uzyskanie środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, stanowiący zał. nr 40   do protokołu przedstawił 
Starosta. Poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały daje możliwość aplikowania o 
wszelkiego rodzaju środki pomocowe. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania 
Zarządu Powiatu w Goleniowie w zakresie ubiegania się o dofinansowanie z tytułu projektów 

realizowanych w ramach programów operacyjnych w 2008 r. umożliwiających uzyskanie 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 171 / 08 stanowi zał. nr  41  do protokołu. 
 
Ad.7.n. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (p. Bobryk), stanowiący zał. nr  42 do 
protokołu przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas, 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (p. Bobryk), 
Rada głosowała przy jednym głosie wstrzymującym się, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 172 / 08 stanowi zał. nr  43  do protokołu. 
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Ad.7.o. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (p. Ciborek), stanowiący zał. nr 44   do 
protokołu przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas, 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (p. Ciborek), 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XVI / 173 / 08 stanowi zał. nr  45    do protokołu. 
 
 
Ad.8.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności międzysesyjnej Zarządu 
Powiatu w Goleniowie w okresie od 13.02.2008 r. do 04.04.2008 r. wraz ze Sprawozdaniem 
finansowym SPSP w Goleniowie za okres 2007 roku radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Informacja stanowi zał. nr  46 i 47 do protokołu.  
 
Radny J. Bednarz zwrócił uwagę, że do dnia dzisiejszego brakuje prawie trzech tygodni w 
ciągłości informacji z pracy Zarządu. 
 
Odpowiadając na tą uwagę Sekretarz Powiatu poinformował, że ten stan rzeczy wynika z 
wniosku samych radnych w tym i Pana Bednarza. To radny J. Bednarz wnioskował o to, żeby 
sprawozdanie z działalności Zarządu przekazywać wraz z pozostałymi materiałami sesyjnym. 
Ponieważ statutowo materiały radnym trzeba przekazywać na 10 dni przed posiedzeniem sesji 
sprawozdanie nie obejmuje więc tego okresu. 
 
Po tych wyjaśnieniach radny J. Bednarz wycofał swój wniosek. 
 
Radny W. Tunkiewicz odnosząc się do sprawozdania zadał pytanie co kryje się pod pojęciem 
„sala integracji sensorycznej” oraz jak został rozpatrzony wniosek o zmniejszenie  
powierzchni dzierżawionego placu  przy ul. Fabrycznej. 
 
Starosta wyjaśnił, że w Sali integracji sensorycznej osoby niepełnosprawne poznają świat 
poprzez używanie własnych zmysłów (dotyk, słych, smak, węch i wzrok). 
 
Wicestarosta w kwestii drugiego pytania wyjaśnił, że właściciel jednej ze szkół nauki jazdy 
dzierżawi plac przy ul. Fabrycznej w Goleniowie. Wystąpił do nas o zmniejszenie mu 
powierzchni dzierżawionego placu aby uniknąć opłaty za całość. Zgody takiej nie otrzymał. 
 
Radny W. Tunkiewicz zapytał w jakim celu i komu oraz z czego wynika zastosowana stawka  
wydzierżawionej działki przy u. Stargardzkiej w Maszewie. 
 
Wicestarosta odpowiedział, że znalazł się dzierżawca w drodze przetargu a zastosowana 
stawka wynika z uchwały Zarządu Powiatu określającej minimalne stawki dzierżawy 
nieruchomości powiatu. 
Radny W. Tunkiewicz zawnioskował o wytłumaczenie przeznaczenia kwoty 2.400 zł dla 
WRIP na urządzenie stoiska wystawienniczego. 
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Starosta wyjaśnił, że w dniach od 30 maja do 1 czerwca br. odbywać się będą Dni 
Województwa Zachodniopomorskiego, w tym roku we Wrocławiu. Chcąc tam godnie 
zaistnieć postanowiono zlecić wykonanie profesjonalnego stoiska wystawienniczego. 
 
Radny M. Guzikiewicz zadał pytanie w tej kwestii dlaczego aranżacja stoiska kosztuje tak 
dużo? 
 
Radny K. Lembas stwierdził, ż Komisja Rewizyjna kontrolując pracę Zarządu miała wiele 
krytycznych uwag do sposobu wydatkowania środków finansowych przez WRIP. 
Stwierdzono nieefektywność gospodarowania środkami przez Wydział oraz bardzo wysokie 
koszty promocji naszego powiatu nieadekwatne do korzyści, które uzyskujemy z promocji.  
 
Naczelnik WRIP J. Łapaj poinformował, że z informacji z innych powiatów wynika, iż nasz 
powiat ma w budżecie na organizację Dni Województwa Zachodniopomorskiego jedną z 
mniejszych kwot (12 tys. zł). Powiat Szczecinecki np. przeznacza w tym roku na ten cel 25 
tys. zł. 
 
Radny W. Tunkiewicz zapytał o wyjaśnienie wniosku Sekretarza o przesunięcie środków 
budżetowych na zatrudnienie pracownika do obsługi spraw z zakresu bhp oraz o zakup 
systemu komputerowego e-urząd z dodatkowym pytaniem o koszt tego przedsięwzięcia oraz 
czy mamy na ten cel zabezpieczone środki. 
 
Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że w związku z przeprowadzoną reorganizacją, która w efekcie 
doprowadziła do likwidacji dwóch samodzielnych dotąd jednostek (PODGiK oraz ZDP) 
mamy obecnie zatrudnionych 136 pracowników. W zakładach pracy zatrudniających powyżej 
100 pracowników inspektor ds. bhp musi być na umowę o pracę. Stąd też zrezygnowaliśmy z 
umowy zlecenia na obsługę bhp i zatrudniliśmy pracownika dokładnie za taką sama kwotę. 
Ponieważ płatności te dokonywane są z różnych paragrafów, stąd wniosek na Zarząd o 
zmianę w układzie wykonawczym budżetu.  
W kwestii systemu e-urząd Sekretarz wyjaśnił, że jesteśmy na etapie wdrażania tego system. 
Dokonaliśmy zakupu systemu od Firmy ZETO z Koszalina, która obsługuje informatycznie 
nasze Starostwo. Koszt systemu to 2.700 zł, a środki na ten cel zostały zabezpieczone w 
budżecie. 
 
Radny S. Górzny zadał pytanie co z podwyżkami płac pracowników administracyjnych i 
obsługi zatrudnionych w jednostkach oświatowych naszego powiatu? Dlaczego jeszcze nie 
dokonano regulacji płac? 
 
Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że zwiększona subwencja oświatowa na ten cel dotarła do nas w 
marcu br. Sami zainicjowaliśmy spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych aby 
rozpoczęli proces regulacji płac poprzez dostosowanie uchwałą do odpowiedniej wysokości 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu. Dyrektorzy o środki pieniężne na 
ten cel nie wystepowali. 
 
Ad.8.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc w ramach swoich informacji poinformował, iż: 
1. Zbliża się końcowy termin oddania do Biura Rady i Zarządu Powiaty oświadczeń  
     majątkowych. 
2. W Biurze znajdują się ankiety przygotowane przez Goleniowski Dom Kultury i prośba do 

radnych o ich wypełnienie. 
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3. Istnieje możliwość zorganizowania wyjazdu na Dni Województwa 
Zachodniopomorskiego do Wrocławia. Chętni proszeni są o zapisywanie się w Biurze. 

4. Wpłynęła skarga sołtysa z Kucic na opieszałe działanie w zakresie spraw Wydziału 
Komunikacji. Skargę przekazano Komisji Rewizyjnej celem jej zbadania. 

 
Ad.9. 
Radna G. Rybicka przekazała wszystkim pozdrowienia od H. Czarneckiego – 
Przewodniczącego Rady I kadencji oraz jego serdeczne podziękowania za dary i przekazane 
mu pieniądze. 
Radna G. Rybicka zawnioskowała o wyremontowanie podłogi w sali obrad, która swoim 
wyglądem nie przystoi do odremontowanych ścian. 
 
Ad.10.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na część interpelacji udzielono odpowiedzi w 
czasie przerwy w obradach na pozostałe odpowiedzi udzielone zostaną pisemnie. 
 
Ad.11. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc o godz. 1500dokonał 
zamknięcia XVI sesji Rady Powiatu.  
                                                                            

 

                                                                              Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                           

                                                                                                      Witold Kaleczyc  
 
 
 
Protokołował: 
Ryszard Bulowski 
 
 
 
Goleniów, dnia 08 maja 2008 r. 
 
 


